

EzyMedical

Kesejahteraan Mental Anda Tidak Patut Diabaikan.

eTiqa
Insurans Hayat

Pelan perubatan komprehensif yang menyediakan perlindungan seperti rawatan hospital dan pembedahan, termasuk rundingan dan rawatan psikiatri pesakit luar.



Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah produk yang layak adalah dilindungi oleh PIDM sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Etiqa Life Insurance Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my). | Ahli PIDM

Kami memahami bahawa penjagaan diri adalah penting bagi anda—dan itulah yang ditawarkan oleh pelan perubatan EzyMedical kami.

Ini bukan sekadar polisi insurans biasa; ia merupakan komitmen kepada kesihatan dan kesejahteraan mental anda, yang direka khusus untuk ANDA. Pelan ini bukan sahaja mampu milik, tetapi proses permohonan juga mudah dan secara dalam talian.



Rundingan dan Caj Rawatan Psikiatri Pesakit Luar

Lindungi kesihatan mental anda pada bila-bila masa, di mana-mana sahaja dengan pelan perlindungan kesihatan mental yang melindungi anda kecelaruan episod kemurungan utama, kecelaruan obsesif kompulsif, gangguan bipolar, gangguan tekanan selepas trauma dan banyak lagi.



Permohonan Mudah

Dapatkan perlindungan segera tanpa perlu membuat pemeriksaan kesihatan. Anda hanya perlu menjawab beberapa soalan berkaitan kesihatan untuk melengkapkan permohonan anda secara dalam talian.



Perlindungan Perubatan Sepanjang Hayat Tanpa Had

Dapatkan perlindungan perubatan sepanjang hayat tanpa had dengan had tahunan yang tinggi sehingga RM350,000.



Premium Berpatutan

Dapatkan perlindungan sehingga RM350,000 dengan premium serendah RM2.76 sehari.



Kemasukan Hospital Tanpa Tunai

Surat Jaminan disediakan hanya dengan beberapa sentuhan melalui aplikasi Etiqa+.



Pilihan untuk Penjimatan Kos

Dapatkan perlindungan yang membantu anda menjimatkan premium dengan dua pilihan deduktibel: RM500 atau RM1,000.



Akses Perubatan melalui Aplikasi Etiqa+

Dapatkan panduan arah ke Hospital Panel Etiqa yang terdekat, semak kelayakan perubatan anda, permohonan Surat Jaminan, semak baki perlindungan perubatan anda, nikmati proses kemasukan ke hospital yang lebih lancar dan banyak lagi.

Nota: Manfaat utama di atas adalah tertakluk pada terma dan syarat.

Kelayakan

Pelan ini tersedia untuk anda atau pasangan anda yang berumur antara 17 hingga 55 tahun.

Jadual Manfaat

Jenis Pelan		Pelan 1	Pelan 2
1	Had Tahunan Keseluruhan	RM200,000	RM350,000
2	Had Sepanjang Hayat Keseluruhan	Tiada had	
Manfaat-Manfaat Pesakit Dalam dan Pembedahan Balik Hari			
3	Caj Bilik dan Makanan Di Hospital (had RM harian)	RM400	
4	Caj Bilik dan Makanan Di Hospital (had bilangan hari setiap tahun polisi)	Tiada had	
5	Caj Unit Rawatan Rapi (tiada had bilangan hari setiap tahun polisi)	Seperti yang dicaj (Tertakluk kepada had tahunan keseluruhan)	
6	Fi Pembedahan		
7	Fi Pakar Bius		
8	Fi Bilik Bedah		
9	Caj Bekalan dan Perkhidmatan Hospital		
10	Caj Lawatan Pakar Perubatan atau Pakar Dalam Hospital (terhad kepada 2 lawatan sehari)		
11	Fi Pembedahan Balik Hari		
12	Fi Ambulans	RM150	
13	Fi Laporan Perubatan (had RM setiap Penghospitalan)		
Manfaat-Manfaat Pesakit Luar			
14	Caj Ujian Diagnostik Pra Hospital / Pra Pembedahan (dalam 60 hari sebelum penghospitalan)	Seperti yang dicaj (Tertakluk kepada had tahunan keseluruhan)	
15	Fi Rundingan Pakar Pra Hospital / Pra Pembedahan (dalam 60 hari sebelum Penghospitalan – maksimum 2 rundingan Pengamal Am dan 1 rundingan Pakar)		
16	Caj Rawatan Selepas Penghospitalan / Selepas Pembedahan (dalam 90 hari selepas Pelepasan)		
17	Caj Rundingan dan Rawatan Psikiatri Pesakit Luar: <ul style="list-style-type: none"> a) Kecelaruan Episod Kemurungan Utama b) Kecelaruan Obsesif Kompulsif c) Skizofrenia; d) Kecelaruan Skizoafektif e) Gangguan Bipolar f) Gangguan Tekanan Selepas Trauma 	RM2,000 setiap tahun polisi (tertakluk kepada had tahunan keseluruhan)	
18	Caj Rawatan Kecemasan Pesakit Luar Akibat Kemalangan	Seperti yang dicaj (Tertakluk kepada had tahunan keseluruhan)	

Jadual Manfaat

Jenis Pelan		Pelan 1	Pelan 2
Rawatan Kanser dan Dialisis			
19	Caj Rawatan Dialisis Buah Pinggang Pesakit Luar		Seperti yang dicaj (Tertakluk kepada had tahunan keseluruhan)
20	Caj Rawatan Kanser Pesakit Luar		
Manfaat-Manfaat Lain			
21	Elaun Tunai Harian Di Hospital Kerajaan (had RM harian)		RM200
22	Elaun Tunai Harian Di Hospital Kerajaan (had bilangan hari setiap tahun polisi)		Tiada had
Deduktibel			
23	Amaun Deduktibel (Had RM bagi setiap tahun polisi, hanya terpakai untuk item 3 ke 17)		Pilihan 1: RM 500; atau Pilihan 2: RM1,000

Nota:

1. Semua amaun yang dinyatakan dalam Jadual Manfaat di atas adalah dalam Ringgit Malaysia (RM).
2. Jumlah amaun/caj akan dibayar mengikut pelan yang anda pilih.
3. Pelanggan dikehendaki membayar nilai perbezaan dalam kadar Bilik & Makan untuk sebarang peningkatarafan.
4. Perlindungan nombor 3 hingga 17 adalah tertakluk kepada amaun deduktibel.
5. Semua perbelanjaan perubatan yang layak dibawah situasi-situasi yang berikut adalah tidak tertakluk kepada deduktibel:
 - a) Perkhidmatan Perubatan di fasiliti kesihatan kerajaan Malaysia;
 - b) Rawatan Kecemasan; atau
 - c) Rawatan selepas Penghospitalan untuk rawatan susulan bagi Kanser dan Dialisis Buah Pinggang.
6. Sila rujuk kepada helaian pendedahan produk dan polisi insurans untuk maklumat lanjut mengenai manfaat produk, pengecualian, terma dan syarat.

Bagaimanakah EzyMedical berfungsi?



Senario - John



EzyMedical

Had Tahunan Keseluruhan

Amaun Bilik dan Makan

Amaun Deduktibel (Setiap tahun polisi)

Pelan 1

RM200,000

RM400

RM500



Ini ialah John. Pada umur 25 tahun, beliau mendaftar untuk pelan Etiqa **EzyMedical** dengan amaun deduktibel sebanyak RM500.



Pada umur 28 tahun, beliau telah didiagnosis dengan demam denggi dan dimasukkan ke hospital selama 5 hari.

Bil Perubatan: RM2,000

Bayaran daripada John: RM500

(Di bawah amaun deduktibel)

Bayaran daripada Etiqa: RM1,500



Pada umur 34 tahun, beliau mengalami kemalangan semasa memandu pulang dari kerja. Beliau dimasukkan ke hospital selama 15 hari, termasuk 8 hari di Unit Rawatan Rapi.

Bil Perubatan: RM45,000

Bayaran daripada John: RM500

(Di bawah amaun deduktibel)

Bayaran daripada Etiqa: RM44,500



John kini menjalani kehidupan seharian dengan tenang dan sentiasa bersyukur kerana pelan **EzyMedical** masih terus melindunginya.

Nota: Senario di atas adalah untuk tujuan ilustrasi sahaja. Tertakluk pada terma dan syarat.

Etiqua Online 1300 13 8888
www.etiqua.com.my



Etiqua Life Insurance Berhad (201701025113)

(Dilesenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan
2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia)

Dataran Maybank, No. 1, Jalan Maarof,
59000 Kuala Lumpur, Malaysia.

T +603 2297 3888

F +603 2297 3800

E info@etiqua.com.my

Hubungi kami di



Etiqua



myetiqua